
OZK.0002.4.1.2017.MS 

Protokół Nr XXVII/2017 z XXVII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli,  

przy ul. Podleśnej 15, dnia 29 marca 2017 r. 

Początek posiedzenia o godz. 15:08, zakończenie o godzinie 16:00 

W Sesji uczestniczyło 22 Radnych. W momencie rozpoczęcia obrad na sali obecnych było 21 

radnych. Nieobecny był: Radny Sebastian Nabrzeski. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ryszard Andres. 

Posiedzenie protokołowała Magdalena Sołtys-Kurek. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Informacja Zarządu Powiatu o realizacji uchwał Rady Powiatu podjętych w roku 2016. 

6. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Stalowowolskim za rok 2016: 

a) Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa w Powiecie, 

b) Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie ochrony 

przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych, 

c) Informacja dotycząca działalności Prokuratury Rejonowej w Stalowej Woli w zakresie 

zwalczania przestępczości i zapobiegania temu zjawisku.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Stalowowolskiego na okres od 

dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przyznawania stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski 

i studentów za znaczące osiągnięcia. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Gościeradów zadania polegającego 

na przebudowie/remoncie drogi powiatowej nr 1001R Gościeradów- Zdziechowice. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Gościeradów zadania polegającego 

na przebudowie/remoncie drogi powiatowej nr 1004 R Zaklików –Borów. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Nowa Dęba zadania polegającego 

na przebudowie drogi powiatowej nr 1030R Grębów – Stany. 



12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie zestawu do endoskopii przez SP ZZOZ Powiatowy Szpital Specjalistyczny 

w Stalowej Woli. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli na rok 2018.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych publicznych oraz 

niepublicznych prowadzonych przez inny niż jednostka samorządu terytorialnego organ 

oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2017 roku. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej uchwałę w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 

2017 roku. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w 

budżecie na 2017 rok. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017-2030. 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zakończenie obrad Sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres otworzył obrady formułą: „Otwieram 

XXVII Sesję Rady Powiatu Stalowowolskiego”. Przewodniczący przywitał przybyłych 

radnych, przedstawicieli starostwa, zaproszonych gości oraz przedstawicieli lokalnych 

mediów – prasy, radia, telewizji miejskiej. Przewodniczący Rady na podstawie listy 

obecności Radnych stwierdził prawomocność obrad. Listę obecności dołączono do 

protokołu. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są wnioski dotyczące zmiany porządku obrad. 

Wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący Rady przedstawił obowiązujący porządek 

obrad. 

  

 



Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że protokół z poprzedniej 

Sesji Rady Powiatu zostały radnym przekazany na skrzynki e-mail. Zapytał czy są wnioski, 

poprawki, uzupełnienia do protokołu Nr XXVI z dnia 15 lutego 2017 roku. Wniosków, 

poprawek, uzupełnień nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

przyjęciem protokołu Nr XXVI z dnia 15 lutego 2017 roku.  

Głosów „za” – 21, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XXVI/2017 z dnia 15 lutego 2017 roku został przyjęty. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało przesłane radnym e-

mailem. Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny poinformował, że odbył się przetarg 

na termomodernizację obiektów oświatowych – od początku kwietnia ruszają prace. 

Kwota inwestycji wynosi: 10 mln zł. Kończą się prace modernizacyjne boiska przy ZSO i 

mostu w Radomyślu n/Sanem. Zostały rozpoczęte również prace na ul. Poniatowskiego. 

Dodał, że przeprowadzono konkursy na stanowiska dyrektorów w dwóch szkołach – w 

ZSP Nr 1 dyrektorem została Agata Krzek oraz w ZSP Nr 3 – Paweł Ciołkosz. Radny Robert 

Fila  zapytał w związku z tym, że inwestycje są finansowane z długu oraz emisji obligacji, 

czy przetarg na emisję obligacji został rozstrzygnięty i jakie warunki zostały 

wynegocjowane. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa odpowiedziała, że została 

przeprowadzona procedura wyłonienia banku, który przeprowadzi emisję obligacji. 

Poinformowała, że przygotowała informację na Komisję Budżetu. Wpłynęły 4 oferty 

banków. Kryterium wyboru była cena. Została wybrana oferta PKO BP S.A. z ceną 

wykonania organizacji emisji – 4 mln zł 38 tys. 412 zł 50 gr. Odsetki dotyczące roku 2016 

wynoszą – 1 mln zł 254 tys. zł, roku 2017 – 2 mln 751 zł 162 zł 50 gr. Łączna prowizja 

wynosi 33 250 zł. Przyjęto WIBOR  6-miesięczny. 

Radny Waldemar Plennikowski dołączył do obrad – 22  

Radny Marek Kopera zapytał, czy Zarząd przyznanie dofinansowania na wyjazdy 

zorganizowanych grup warunkuje tym, że usługa transportowa będzie wykonana przez 

PKS w Stalowej Woli. Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny odpowiedział, że Zarząd 

się sugeruje tym. Pieniądze zostają w naszej spółce. Innych pytań nie zgłoszono.  

Rada zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Zarządu Powiatu. 

 

Ad. 5  Informacja Zarządu Powiatu o realizacji uchwał Rady Powiatu podjętych w roku 

2016. 

 Przewodniczący Rady poinformował, ze informacja była omówiona na posiedzeniach 

Komisji Stałych. Przewodniczący zapytał czy są pytania, uwagi. Nie zgłoszono.  

Rada Powiatu zapoznała się z „Informacją Zarządu Powiatu o realizacji uchwał Rady 

Powiatu podjętych w roku 2016.” 



 

Ad. 6 Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Stalowowolskim za rok 2016: 

a) Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa w 

Powiecie. 

Radny Marek Kopera zapytał jaka jest gotowość gmin do uzupełniania etatów na 

posterunkach. Komendant Powiatowy Policji w Stalowej Woli Lucjan Maczkowski 

odpowiedział, że jest 10 wakatów w Komendzie Powiatowej Policji w Stalowej Woli, 

jest to stosunkowo mała liczba. Na początku tamtego roku była większa - 25. W tej 

chwili są wakaty w referacie patrolowo-interwencyjnym. W 5 posterunkach jest pełna 

obsada, z tymże policjanci przyjęci w tamtym roku przebywają na funkcjach 

podstawowych, taka jest procedura, fizycznie będą gotowi do pracy w czerwcu tego 

roku. Posterunki będą więc w tym roku w pełnej obsadzie etatowej. Radny Marek 

Kopera dopytał jakie działania Komenda przewiduje do przeprowadzenia w zakresie 

zwalczania zagrożeń współczesnej przestępczości. Komendant Powiatowy Policji w 

Stalowej Woli Lucjan Maczkowski odpowiedział, że Internet jest tym miejscem, w 

którym szerzy się przestępczość. Do walki z cyberprzestępczością mamy policjantów 

w komórkach dochodzeniowo-śledczych i zajmujących się przestępczością 

gospodarczą. Są to przestępstwa handlowe, seksualne. Nie ma ich zbyt dużo na terenie 

powiatu. Wicestarosta Stalowowolski Mariusz Sołtys zapytał czy zawarte w 

przedstawionej informacji dane dotyczące listów gończych odnoszą się  tylko do osób 

z naszego powiatu. Komendant Powiatowy Policji w Stalowej Woli Lucjan 

Maczkowski odpowiedział, że są to osoby, które się ukrywają na terenie naszego 

powiatu. Większość z nich przebywa zagranicą. Innych pytań nie zgłoszono. 

Rada zapoznała się z Informacją Komendanta Powiatowego Policji o stanie 

bezpieczeństwa w Powiecie. 

 

b) Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 

ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych, 

Radny Marek Kopera zapytał jak Pan Komendant ocenia stan wyposażenia jednostek 

OSP włączonych do KSRG. Komendant Powiatowy PSP w Stalowej Woli Robert 

Lebioda odpowiedział, że jednostki w zakresie podstawowym są bardzo dobrze 

wyposażone - niemniej jednak zawsze jest tak, że może być lepiej. Są robione 

statystyki, jakiego sprzętu brakuje w jednostkach i braki są uzupełniane. Innych pytań 

nie zgłoszono. 

Rada zapoznała się z Informacją Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej o stanie ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych. 

 

 



c) Informacja dotycząca działalności Prokuratury Rejonowej w Stalowej Woli w 

zakresie zwalczania przestępczości i zapobiegania temu zjawisku. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania lub uwagi przedstawionej informacji. Nie 

zgłoszono. Przewodniczący podziękował Prokuratorowi Rejonowemu w Stalowej 

Woli Adamowi Cierpiatce za przygotowanie informacji.  

Rada zapoznała się z Informacją dotyczącą działalności Prokuratury Rejonowej w 

Stalowej Woli w zakresie zwalczania przestępczości i zapobiegania temu 

zjawisku. 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Stalowowolskiego na okres 

od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały 

omawiany był podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu. Zapytał czy są uwagi, propozycje 

zmian. Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za 

przyjęciem uchwały. 

Głosów „za” – 22, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVII/180/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Stalowowolskiego na okres 

od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. została podjęta. 

 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przyznawania stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały 

omawiany był podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu. Zapytał czy są uwagi, propozycje 

zmian. Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za 

przyjęciem uchwały. 

Głosów „za” – 22, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVII/181/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przyznawania stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia została podjęta. 

 

 



Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Gościeradów zadania 

polegającego na przebudowie/remoncie drogi powiatowej nr 1001R Gościeradów- 

Zdziechowice. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały 

omawiany był podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu. Zapytał czy są uwagi, propozycje 

zmian. Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za 

przyjęciem uchwały. 

Głosów „za” – 22, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVII/182/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Gościeradów zadania 

polegającego na przebudowie/remoncie drogi powiatowej nr 1001R Gościeradów- 

Zdziechowice została podjęta. 

   

Ad. 10  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Gościeradów zadania 

polegającego na przebudowie/remoncie drogi powiatowej nr 1004R Zaklików–

Borów. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały 

omawiany był podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu. Zapytał czy są uwagi, propozycje 

zmian. Radny Marek Kopera zapytał jaka jest wartość szacunkowa zadania. Naczelnik 

Wydziału Inwestycji i Mienia Alicja Mach odpowiedziała, że nie ma jeszcze zrobionego 

kosztorysu. Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie 

za przyjęciem uchwały.  

Głosów „za” – 22, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

 Uchwała Nr XXVII/183/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Gościeradów zadania 

polegającego na przebudowie/remoncie drogi powiatowej nr 1004R Zaklików–

Borów została podjęta. 

  

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Nowa Dęba zadania 

polegającego na przebudowie drogi powiatowej nr 1030R Grębów – Stany. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały 

omawiany był podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu. Zapytał czy są uwagi, propozycje 

zmian. Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za 

przyjęciem uchwały. 

Głosów „za” – 22, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 



Uchwała Nr XXVII/184/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia do wspólnej realizacji z Nadleśnictwem Nowa Dęba zadania 

polegającego na przebudowie drogi powiatowej nr 1030R Grębów – Stany została 

podjęta. 

 

Ad.12 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie zestawu do endoskopii przez SP ZZOZ Powiatowy Szpital 

Specjalistyczny w Stalowej Woli. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały 

omawiany był podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu. Zapytał czy są uwagi, propozycje 

zmian. Radny Robert Fila zapytał czy obecnie są wykonywane zabiegi za pomocą 

endoskopu, który jest sprzedawany, czy nie ma specjalistów, którzy by go używali. 

Dyrektor SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Edward 

Surmacz zaznaczył, że odpowie jako osoba zarządzająca szpitalem, nie jako lekarz. 

Powiedział, że na tym sprzęcie pracowali lekarze, którzy byli przyjęci w 2014 roku i w tym 

samym roku zakończyli pracę. Zakup nietrafiony. Obecnie zabiegi wykonywane są na 

bloku operacyjnym sprzętem – laparoskop i diagnostyka prowadzona jest w pracowni 

endoskopii obrazowej. Przy inwestycja modernizacyjnych planowane są dwie pracownie 

endoskopii i endoskopii zabiegowej. Będą wyposażone w nowy sprzęt. Nie ma możliwości 

wykorzystywania sprzętu typu PENTAX przy zabiegach. Nowy sprzęt jest niezbędny. 

Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za 

przyjęciem uchwały. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Głosów „za” – 22, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVII/185/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie zestawu do endoskopii przez SP ZZOZ Powiatowy Szpital 

Specjalistyczny w Stalowej Woli została podjęta. 

 

Ad.13 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli na rok 2018. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały 

omawiany był podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu. Zapytał czy są uwagi, propozycje 

zmian. Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za 

przyjęciem uchwały. 

Głosów „za” – 22, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVII/186/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli na rok 2018 została podjęta. 

 



Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych publicznych oraz 

niepublicznych prowadzonych przez inny niż jednostka samorządu terytorialnego 

organ oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

udzielonej dotacji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały 

omawiany był podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu. Zapytał czy są uwagi, propozycje 

zmian. Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za 

przyjęciem uchwały. 

Głosów „za” – 22, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVII/187/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych publicznych oraz 

niepublicznych prowadzonych przez inny niż jednostka samorządu terytorialnego 

organ oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

udzielonej dotacji została podjęta. 

 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 

2017 roku. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały 

omawiany był podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu. Zapytał czy są uwagi, propozycje 

zmian. Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za 

przyjęciem uchwały. 

Głosów „za” – 22, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVII/188/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2017 roku 

została podjęta. 

 

Ad. 16 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu 

terytorialnego w 2017 roku. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały 

omawiany był podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu. Zapytał czy są uwagi, propozycje 

zmian. Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za 

przyjęciem uchwały. 

Głosów „za” – 22 , „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVII/189/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniająca uchwałę 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu 

terytorialnego w 2017 roku została podjęta. 



 

Ad. 17 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały 

omawiany był podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu. Zapytał czy są uwagi, propozycje 

zmian. Radny Robert Fila zapytał Starostę Stalowowolskiego czy nie czuje niezręczności 

– z jednej strony zabiegając o środki z gmin powiatu dla szpitala, które udało się pozyskać, 

a z drugiej strony w kontraście zestawienie związane z wymianą samochodu. Wiem, że są 

to trudne i niepopularne decyzje, które trzeba podjąć. Jednak w tym czasie zbieg tych 

dwóch rzeczy jest niezręcznością. Wydźwięk jest nieciekawy. Starosta Stalowowolski 

Janusz Zarzeczny odpowiedział, że zawsze wymiana samochodu będzie niepopularną 

decyzją. Nie zaplanowaliśmy w budżecie środków na wymianę samochodu. Liczyliśmy, że 

tym samochodem przejeździmy ten rok. Samochód uległ awarii. Dokładna naprawa będzie 

na poziomie jego wartości czyli ok. 10 000,00 zł. Nigdy nie będzie dobrego czasu na 

wymianę samochodu – zawsze będzie ktoś kto powie, że wydajemy pieniądze na luksusy. 

Samochód kupiony został gdy byłem wicestarostą - w 2009, a jest z 2008 r. Wyjeździł 

swoje. Jest z instalacją gazową. Na gazie samochód nie przejeździ tyle ile na benzynie lub 

ropie. Trzeba byłoby włożyć pieniądze, a i to nie dawałoby gwarancji. Podjęliśmy z 

Zarządem decyzję, że trzeba kupić samochód, aby chociaż jeden był sprawny. Ostatnio 

pojechałem na posiedzenie starostów do Częstochowy wypożyczonym samochodem. Co 

prawda nie zapłaciliśmy za usługę, bo to był gest żebyśmy wypróbowali samochód.  Tak 

trzeba byłoby płacić. Stan samochodu jest jaki jest. Krytyka zawsze będzie. Ten samochód 

nie jest moim osobistym samochodem. On służy wszystkim pracownikom czy 

Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie, gdy trzeba przewieźć dziecko. Traktujmy go 

jako majątek Starostwa i dobro dla wszystkich pracowników. 100 tys. zł też nie uratuje 

szpitala naszego. Bez samochodu urząd nie jest w stanie funkcjonować. Czasami trzeba 

szybko wyjechać. Postanowiliśmy słusznie. Ta decyzja spoczęła na mnie. Takie mam 

szczęście, że robię zakup samochodu. Na tym dyskusję zakończono. Uwag i propozycji 

zmian nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały.  

Głosów „za” – 21 , „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 1. 

Uchwała Rady Powiatu Stalowowolskiego Nr XXVII/190/2017 w sprawie zmian w 

budżecie na 2017 rok została podjęta. 

 

Ad. 18 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017-2030. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały z 

autopoprawką omawiany był podczas posiedzeń Komisji Rady Powiatu. Zapytał czy są 

uwagi, propozycje zmian. Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. 



Głosów „za” – 22, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Rady Powiatu Stalowowolskiego Nr XXVII/191/2017 w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017-2030 

została podjęta. 

 

Ad. 19 Interpelacje i zapytania radnych. 

 Radny Zygmunt Cholewiński poprosił o wyjaśnienie sprawy dotyczącej rozwiązania 

układu komunikacyjnego, które połączyłoby przyszłą obwodnicę z drogą relacji Stalowa 

Wola-Pysznica. Wiem z mediów, że 11 firm złożyło oferty i patrząc na kwoty w przetargu 

GDDKiA ma zabezpieczone środki, które mogłyby pokryć rozwiązanie bezkolizyjne. Jaka 

będzie determinacja Zarządu i lokalnych działaczy, aby udało się zrobić to rozwiązanie i 

połączyć się z drogą do Pysznicy? Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny 

odpowiedział, że otrzymaliśmy odpowiedź negatywną. Nie do końca była ona rzetelna. 

Wystosowaliśmy drugie pismo uściślając pewne rzeczy. „Uruchomiliśmy” posłów z 

regionu. Wiem, że sprawa jest u Ministra Kowalczyka. Szansa jest - chociaż nie jest to temat 

łatwy. Będziemy walczyć, żeby to rozwiązanie było. Obwodnica ma sens gdy pozbywamy 

się transportu, szczególnie ciężarowego, z miasta. Proszę, abyście Państwo poczekali - 

będę przekazywał informacje na bieżąco, nawet telefonicznie. Innych zapytań i 

interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 20 Wolne wnioski informacje.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że do końca kwietnia należy złożyć oświadczenia 

majątkowe – dwa egzemplarze wraz z dwoma kopiami PIT. Wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 21 Zamknięcie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ryszard Andres zamknął obrady Sesji 

wypowiadając formułę „Zamykam obrady XXVII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego”. 

 

Protokołowała: 

Magdalena Sołtys-Kurek 

   

 Ryszard Andres 
 
 Przewodniczący Rady Powiatu 
 (podpisano bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 

 

 

 


